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Sak 
nr. 

Meldt 
inn av 

Sak Kommentar – Merknad - Beslutning Oppfølging 
/ frist 

1 Trine Godkjenning av 
innkalling og 
saksliste 

Det var ingen kommentarer til innkalling og 
saksliste. Det ble meldt inn 3 saker til eventuelt, 
se sak 07-2017 
 

 

2 Trine Gjennomgang av 
mandat – 
arbeidsform 

Trine gjennomgikk organisering av FU ved 
NMBU samt retningslinjer med 
forretningsorden. Se vedlagte presentasjon. 
 
Det var spørsmål om hvem som deltar i NMBUs 
FU fra fakultet. Trine kommenterte at hun som 
oppnevnt leder av dette utvalget møter inntil 
dette med Prodekan forskning er fastsatt. Leder 
for lokalt FU (VET-FU) har ansvar for at tema og 
meninger fra medlemmene i utvalget blir 
ivaretatt også i det sentrale FU (NMBU-FU). 
Trine presiserte at utvalget er et rådgivende 
organ for Dekanen. 
 

 

3 Trine Valg av nestleder Finn-Arne Weltzien ble enstemmig valgt til 
nestleder og representerer VET i NMBU-FU ved 
fravær av lokal leder. 
 

 

4 Trine Fastsetting av 
møteplan for 
2017 

Møteplan settes iht sentralt FU. Da VET-FU vil 
ha møte i forkant av NMBU-FU møte. Neste 
møte planlegges 1.6.2017 
 

 

5 Trine Orientering fra 
møtene i FU-
NMBU 

Trine tok opp følgende saker fra NMBU-FU – se 
ellers vedlagte presentasjon samt følgende link 
https://www.nmbu.no/forskning/forskere/forsk
ningsutvalget/node/3644 : 
• NMBUs høringssvar til KD på saken: 

o Positiv til å inkludere 
siteringsindikator  

• Status på NMBUs program for 
toppforskerrekruttering. VET er tildelt en 
toppforskerrekrutteringsstilling innen 

 

https://www.nmbu.no/forskning/forskere/forskningsutvalget/node/3644
https://www.nmbu.no/forskning/forskere/forskningsutvalget/node/3644


 
«InfectionBiology». Dette innebærer 4 år 
sentral finansiering, samt én rekrutterings-
stilling. Det er totalt fire toppforsker-
rekrutterings-stillinger utdelt ved NMBU, to 
er besatt, to er i prosess. NMBU-FU har 
vedtatt å anbefale rektor å bruke midlene 
fra de to stillingene som ikke er lyst ut på 
andre forskningsfremmende aktiviteter 
dersom de ikke er lyst ut innen juni 2017. 
Trine jobber med utlysningstekst, vi må ikke 
tape denne muligheten. Utlysningstekst må 
forankres også i ledergruppa på VET. 

• Nye retningslinjer for fordeling av 
rekrutteringsstillinger ved NMBU. Her må vi 
følge med, fordelingene av særlig kategori 2 
stillinger har stor betydning.  

• Retningslinjer for datalagring. 
I forslag til reviderte retningslinjer lagring av 
forskningsdata legges det opp til følgende 
endringer: Retningslinjene skal gjelde både 
forskningsdata som ligger til grunn for en 
vitenskapelig publikasjon og forskningsdata 
som genereres i pågående prosjekter. Det 
legges opp til at forskeren er selv ansvarlig. 
Forskningsdata skal lagres sikkert og i 10 år  

• Fordeling av forskningsinfrastrukturmidler: 
Arbeidsgruppe vurderer søknadene. VET 
ikke representert i denne i år. Arbeidsgruppa 
legger frem på møtet 27. april 

• Forskerutdanningen 
Et miniseminar om forskerutdanningen er 
under planlegging, og NMBU-FU bes om 
innspill til temaer som ønskes drøftet. 
Forskerutdanningen skal evalueres årlig. 
Fakultets-FU’ene er ansvarlig for dette, 
mens på VET er det Ph.d. utvalget som vil 
gjøre dette. 

• Saker knyttet til Ph.d.-utdanningen 
Diskuteres i NMBU-FU 1. juni 

• Saker knyttet til Kvalitet i forskningen 
Diskuteres i NMBU-FU 1. juni 
 

6 Trine Gjennomgang av 
Veterinærhøgskol
ens strategi 2017 

Trine viste til det arbeidet som nå foregår med 
utforming av et Strategidokument for fakultetet. 
Utkast har vært diskutert på ledermøter og vil 
bli førstegangsbehandlet på fakultetsstyremøtet 
28.4.2017. Diskusjon har gått mye rundt dette 

 



 
med fokusområder. Skal man fokuserer på noen 
prioriterte fagområder eller skal man velge en 
brei løsning ref. tidligere NVH strategi. Stikkord 
som berøres er: skal alle kjenne seg igjen, må 
tørre å ha fokusområder, hva er kjerne-
virksomhet, kvalitet i forskning og UV, krav til 
publisering for vitenskapelige ansatte mm. 
Trine oppsummerte med at VET-FU vil få 
strategien til behandling når den foreligger som 
et dokument. 
 

7  Eventuelt   
A Finn-

Arne 
Hvordan sikre at 
viktige saker 
kommer til VET-
FU før de vedtas? 

Trine kommenterte at hun deltar i Dekanens 
ledergruppe og derfor har tilgang til de saker 
som tas opp samt at alle referater legges på 
NMBUs nettsider fra NMBU-FU og andre 
ledermøter. Det er viktig å følge med og melde 
inn saker samt være aktive medlemmer og 
melde inn saker til utvalgsmøtene 
 

 

B Finn-
Arne 

Prodekan 
forskning – hva 
skjer med den 
stillingen 

Trine svarte at det ikke er finansiering til denne 
stillingen per i dag. Finansiering av stillingen 
kan ses i sammenheng med faglig organisering 
av VET. Ny organisering av VET må bli 
implementert før flytting. 
 

 

C Kristin Hvem eier 
rettigheter til 
dyr/prøve 
vedrørende 
publisering av 
artikler 
 

Trine oppsummerte diskusjonen i utvalget med 
at dette er en stor utfordring og må prøve å 
løses lokalt. Men dette er et kompleks område 
som engasjerer og angår mange, og det bør 
diskuteres i egnede fora om det skal utarbeides 
noen prinsipper, om ikke detaljerte 
retningslinjer.  
 

 

 

Saker til senere møte 

Sak Ansvarlig Dato 
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